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Muistion tark. 
 

 

Maaseudun neuvottelukunta    
 
Aika 12.09.2024 klo 18:30 -  
 
Paikka Ylä-Vieksi Vesantalo (Hyrynsalmentie 1520) ja teams-kokous 
 
Käsitellyt asiat 
 
Asianro Otsikko Sivu 
§ 17 Kokouksen avaus 3 
§ 18 Laillisuus ja päätösvaltaisuus 4 
§ 19 Kylien ja kaupungin ajankohtaiset asiat 5 
§ 20 Muut asiat 7 
§ 21 Kokouksen päättäminen 8 

 
 
 
Osallistujat 
 
 
 Nimi Klo Tehtävä Lisätiedot 
Läsnä Malinen Arto 18:30 - 19:56 puheenjohtaja, kaup. 

hallituksen edustaja 
 

 Ylijoki Janne  18:30 - 19:56 sihteeri  
 Juntunen Juhana 18:30 - 19:56 kaupunginjohtaja  
 Malinen Kari 18:30 - 19:56 yritysneuvoja  
 Aittokoski Tanja 18:30 - 19:56 Kuusamonkylä  
 Pesonen Matti 18:30 - 19:56 Lentiira  
 Donner Philip 18:30 - 19:56 Iivantiira  
 Pikkarainen Merja 18:30 - 19:56 jäsen  
 Inget Maija 18:30 - 19:56   

 
 
Poissa Tuomela Marika Varapuheenjohtaja  
 Myllylä Janne  tiemestari  
 Malinen Reijo MTK Kuhmo ry  
 Huotari Matti MHY Kainuu  

 
    
 
 
Allekirjoitukset 
 
  
  
 puheenjohtaja sihteeri 
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Muistion tark. 
 

 

Käsitellyt asiat 
 

17 - 21 
 
 
 
Muistion nähtävilläpito 
 

Kuhmo 13.09.2024  
 
  nimike   nimi 
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Maaseudun neuvottelukunta § 17 12.09.2024 

 

 

 
Kokouksen avaus 
 
Maasneu 12.09.2024 § 17  
    
  
Päätös Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.30   
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Maaseudun neuvottelukunta § 18 12.09.2024 

 

 

 
Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 
Maasneu 12.09.2024 § 18  
    

 
 Kokous todetaan laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. Myönnetään 

läsnäolo- ja puheoikeus muille kokouksessa läsnä oleville. 
 
Päätös    Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. Myönnettiin 

läsnäolo- ja puheoikeus muille kokouksessa läsnä oleville. 
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Maaseudun neuvottelukunta § 19 12.09.2024 

 

 

 
Kylien ja kaupungin ajankohtaiset asiat 
  
Maasneu 12.09.2024 § 19    
482/00.02.09/2024    
 

 
 

Päätösehdotus 
 
 Isäntäkylien ja muiden kylien edustajien puheenvuorot, kaupungin edustajien 

puheenvuorot ja kaupungin hallinnoimien hankkeiden esittely. 
Projektipäällikkö Vesa Värjyvirta esittelee Vuosanka-hankkeen tuloksia ja 
jatkosuunnitelmia. Hankkeessa on selvitetty Vuosangan harjoitusalueen 
kehittämistä puolustusteollisuuden testauskäyttöön. 
 

Päätös Eeva Kyllönen kertoi Ylä-Vieksin kylältä, että Hyrynsalmentien kunto puhututtaa 
ja siihen toivottaisiin parannusta, samoin Kellojärventien pohjoispää on huonossa 
kunnossa. Kylän Sote-päivässä luvassa on mm. apuväline-esittelyjä. 
Kysymykseen Kuhmon uuden soteaseman tilanteesta Juhana Juntunen vastasi, 
että tarjouskilpailuun oli tullut vain yksi kallis tarjous ja kilpailutus on jouduttu 
aloittamaan uudelleen, mutta asema on tarkoitus toteuttaa edelleen. Tieasioista 
keskusteltiin edelleen, teiden kunto on varmasti kaikilla tahoilla tietona, mutta 
määrärahojen puute estää tai lykkää korjauksia ja parannuksia.   
 
Projektipäällikkö Vesa Värjyvirta kertoi Kamk:n hallinnoiman Vuosanka-hankkeen 
tuloksista ja tulevaisuuden suunnitelmista. Hankkeessa on selvitetty Vuosangan 
alueen käyttöä puolustusteollisuuden testaus- ja tuotekehitystoimintaan. 
verkostoitumista on hankkeen aikana saatu aikaan, mutta salassapitosopimukset 
estävät kertomasta tarkkoja yksityiskohtia. vuosangan etuja ovat valmis 
testausympäristö, joukko-osaston läheisyys, syrjäisyys, käyttöaste, joka antaa 
mahdollisuuksia myös testaamiseen, hyvät liikenneyhteydet ja palvelujen 
läheisyys. Kaupungin näkökulmasta toivotaan toiminnan tuottavan työtä myös 
kuhmolaisille yrityksille sekä lähikylien yrittäjille. 
 
Kaupunginjohtaja Juhana Juntunen kertoi talousarvioprosessin olevan 
haastavan, tällä hetkellä ollaan 0,5 miljoonaa euroa miinuksella, mutta nollaan 
pyritään. Merkittävä uudistus on TE-palvelujen siirtyminen kuntien vastuulle 
vuoden 2025 alusta. Sote-kiinteistöjen yhtiöittämistä valmistellaan. Kehittämistyö 
tapahtuu pitkälti hankkeissa ja hankkeet tekevät hyvin yhteistyötä. Kestävän 
kehityksen sopimuksia yhdistysten kanssa pilotoidaan.  
 
Maaseutusihteeri Janne Ylijoki kertoi tiemestari Janne Myllylän terveisinä, että 
aurauskilpailutus on valmis ja kaikille teille on auraajat valittuna. Yksityisteiden 
parannushankkeisiin ei Kuhmon osalta ole saatu yhtään myönteistä päätöstä. 
Kaupungin avustukset yksityisteille säilyvät näillä näkymin ennallaan. 
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Maaseudun neuvottelukunta § 19 12.09.2024 

 

 

 
Maija Inget kertoi vanhusten viikon 6. – 13.10. tapahtumista. 
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Maaseudun neuvottelukunta § 20 12.09.2024 

 

 

 
Muut asiat 
 
Maasneu 12.09.2024 § 20  
    

 
  
  
Päätös   Seuraava kokous on lokakuussa Vepsä-Ahovaaran kylällä. Aloitus sovittiin 

aikaisemmaksi niin, että kahvit on klo 17 ja kokous 17.30 
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Maaseudun neuvottelukunta § 21 12.09.2024 

 

 

 
Kokouksen päättäminen 
  
Maasneu 12.09.2024 § 21    
      
 
Esittelijä    

 
 

Päätös   Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.56 


